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Karlstads ridklubb har hamnat i ekonomiskt trångmål på grund av bland annat höjda 

foderpriser. Nu får de pengar från Karlstads kommun för att klara sig. Foto: Peter Bäcker 

Karlstads ridklubb har haft en tuff höst. Ökade kostnader och oförutsedda utgifter 

har lett fram till en ekonomisk kris. 

Nu går Karlstads kommun in och räddar klubben. 

– Väldigt krasst så hade vi inte kunnat betala skatt och löner, säger ridklubbens 

ordförande Inger Edfors. 
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Den ekonomiska kris som Karlstads ridklubb befinner sig i är inte unik för just den här 

ridklubben. Alla ridklubbar har det tufft just nu, påpekar Inger Edfors. 

– Det är många ridklubbar som har det tufft, inte minst på grund av foderkostnaderna och 

inflationen, som ger stora ökade kostnader, säger hon. 

För Karlstads ridklubbs del handlar det om kostnader för foder och strö till lektionshästar 

som har rusat med cirka 200 000 kronor jämfört med förra året. 

– Det har varit en torr sommar för odlarna som har gjort att priserna har ökat kraftigt, 

vilket drabbar oss hårt, säger Inger Edfors. 

”Blev ett akutläge” 

Utöver det har klubben också haft högre utgifter i och med att fler hästar behövt vila på 

grund av skador. 

– Det har dragit med sig kostnader och det har även minskat intäkterna när vi har fått 

ställa in kurser. 

Enligt Inger Edfors så ser klubben regelbundet över intäkter och kostnader för att få 

ekonomin att gå ihop. Höjda avgifter brukar vara det som klubben använder för att parera 

ökande kostnader. 

– Men i år insåg vi försent att vi inte hade höjt tillräckligt och då blev det ett akutläge för 

oss, säger hon. 

Ridklubben vände sig då till kommun och bad om ett verksamhetsstöd på 650 000 kronor 

för att klara året. Pengar som behövdes för att klara årets löpande kostnader. 

– Vi har även fört samtal med vår bank, men eftersom man inte får låna till driften så är det 
ingen framkomlig väg. Hade vi inte fått pengar från kommunen så hade vi inte haft pengar 

att lösa den akuta situationen, säger Inger Edfors. 

Går till driften 

Karlstads kommun har beslutat att skjuta till 635 000 kronor som en hjälp till föreningen. 
Pengarna tas från den så kallade ridsportsmiljonen som kommunen egentligen avsatt för 
att hjälpa Karlstads Ridklubb och Sörmons ridklubb med underhållsarbete på sina 

anläggningar. 



Karlstads Ridklubb har renoveringsbehov och nu måste de söka pengar från annat håll för 

att kunna göra det som krävs. Foto: Peter Bäcker 

Men nu får en del av de pengarna alltså istället gå till driften av verksamheten. 

– Underhållet har släpat efter under lång tid, så det är naturligtvis olyckligt att vi nu får 
använda en del av pengarna för att klara ekonomin. Hur vi gör med underhållet nu får vi 

se, men en del saker måste göras ändå under det kommande året, så då får vi förmodligen 
försöka att söka pengar från annat håll för att kunna göra det som behöver göras, säger 

Inger Edfors. 

Det låter som att det är rätt tuffa tider för er? 

– Ja, det är ganska tufft. Allt blir dyrare och det är också svårt att ta ut mer pengar från 

våra medlemmar, så det är ett ansträngt läge där vi är glada om vi går plus minus noll. 

Hur ska ni klara framtiden då? 

– Förutom att se över avgifterna för 2024 så går vi självfallet igenom alla våra kostnader för 

att se hur vi kan minska dessa. 

 


